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La ciutat de Banyoles en-
trarà d’aquí a unes setma-
nes en una temporada
d’obres de certa enverga-
dura a la via pública. El
cost global puja a aproxi-
madament 1,2 milions
d’euros, una part signifi-
cativa dels quals els apor-
taran la Generalitat i la Di-
putació.

� Mossèn Constans.
L’obra més immediata se-
rà el reasfaltatge del pas-
seig Constans, una artèria
que connecta el barri de
Sant Pere –al sud del nucli
urbà– i el front de l’estany.
Segons el consistori, és
una intervenció molt ne-
cessària, perquè es troba
en un estat deficient i és
una via molt utilitzada. Els
tràmits per posar a licita-
ció les obres acaben de co-
mençar i es calcula que
s’executaran durant el mes
de juliol. Tenen un pressu-
post de 129.000 euros.

� Carril bici. Ja s’han tret
a licitació les obres per re-
fer el popular carril bici,
que ressegueix el períme-
tre de l’estany entre la zo-
na d’arribada del camp de
regates (al nord) i l’entra-
da de l’escola Casa Nos-
tra, a tocar del límit amb
Porqueres. Com que
aquesta infraestructura es
va fer setze anys enrere (en
motiu dels Jocs del 92), li
convé una reforma en pro-
funditat, segons l’equip de

govern. Es preveu aixecar
la plataforma i fer-la de
nou, a base de terra com-
pactada i un conglomerat a
la part superior. Els tre-
balls hauran d’incloure
feines de jardineria, ja que
es veuran afectades les ar-
rels dels arbres. El pressu-
post és de 600.000 euros,
que pagaran l’Ajuntament
i la Diputació, així com la
Generalitat, si s’aconse-
gueixen una sèrie de sub-
vencions que el consistori
vol demanar al govern.

� Illa de vianants. Un
conveni que formalitzaran

a principi de juliol l’Ajun-
tament i l’Incasol, coinci-
dint amb una visita del
conseller Joaquim Nadal,
ajudarà a finançar una no-
va fase de l’illa de via-
nants. El tracte consistirà
en què la Generalitat apor-
tarà 150.000 euros al pres-
supost de les obres a la pla-
ça del Teatre, que pugen a
uns 438.000 euros.

La intenció del consis-
tori és que els treballs co-
mencin al llarg de la sego-
na meitat d’aquest any,
quan hagin acabat les
obres actuals de l’illa de
vianants.

� «Petites interven-
cions».  L’alcalde, Mi-
quel Noguer (CiU), va
anunciar aquestes obres la
setmana passada, en una
roda de premsa que, si bé
oficialment no era per fer
balanç del primer any de
mandat, sí que va servir
perquè es vantés de la fei-
na feta en obres públiques.
Noguer va destacar les ac-
tuacions de poca enverga-
dura econòmica, però
«molt convenients», com
ara arranjament de vore-
res, supressió de barreres
arquitectòniques i amplia-
ció del mobiliari urbà.

Invertiran 729.000 euros a refer
el passeig Constans i el carril bici

de l’estany, a Banyoles
Un conveni de l’Ajuntament i la Generalitat permetrà ampliar l’illa de vianants

El carril bici de l’estany, a l’alçada del Rec Major, la setmana passada. / R.E.

● L’Ajuntament de Banyoles ha po-
sat a licitació les obres de reforma
del carril bici de l’estany, que s’ha
d’executar aquest mateix estiu. El

RAMON ESTÉBAN / Banyoles projecte, amb un pressupost de prop
de 600.000 euros, consistirà a refer
els aproximadament tres quilòme-
tres del traçat, així com a condicio-
nar-ne l’entorn. Per altra banda, el

mes que ve es refarà la capa asfàltica
del passeig de Mossèn Constans, una
de les vies principals de la ciutat i
que es troba en força mal estat. El
cost serà de 129.000 euros.

El Consell del Gironès proposa un pla
d’estalvi d’aigua als municipis
● Girona. El Consell Comarcal del Gironès ha tra-
mès a tots els ajuntaments de la comarca una pro-
posta d’ordenança municipal que té com a objectiu
l’aplicació de mesures d’estalvi d’aigua en l’àmbit
municipal. El conseller de Medi Ambient del Giro-
nès, Ricard Vaqué, explica que és una ordenança de
caràcter molt ampli, que tracta temes com les espè-
cies que s’han d’utilitzar en la jardineria pública, la
construcció d’habitatges nous i el reaprofitament
de l’aigua. El document s’envia pensant en nous
episodis de sequera. L’ordenança completa la cam-
panya de repartiment d’airejadors d’aixetes que es
va fer a tots els municipis del Gironès. / D.V.

EUiA de Salt organitza demà una
xerrada en contra de la MAT
● Salt. El grup municipal d’Esquerra Unida i Alter-
nativa (EUiA) a Salt ha organitzat per demà diven-
dres un acte públic en contra de la polèmica MAT.
La xerrada es farà a la biblioteca pública de Salt a
partir de dos quarts de nou del vespre. La presenta-
ció la farà Teresa Cairó, coordinadora d’EUiA de
Salt, mentre que la xerrada la farà Ricard Made-
mon, membre de la Plataforma No a la MAT. Des-
prés es farà un sopar amb els presents que ho vul-
guin. Cal reservar plaça al 605 179 899. / D.V.

Millores al pavelló de Sant Julià de
Ramis per valor de 180.000 euros
● Sant Julià de Ramis.  L’Ajuntament de Sant Julià de
Ramis està a punt de licitar les obres de condiciona-
ment i millora d’una de les parts del pavelló per un
valor de 180.000 euros. L’objectiu és que l’obra
permeti tenir sales de reunions i desplaçar-hi el ta-
ller per a la gent gran. / D.V.

� Multitudinari comiat de Joan Bosch. La parrò-
quia de Sant Josep de Girona es va omplir ahir per
acomiadar a Joan Bosch, director d’Habitatge a Gi-
rona i exregidor de l’Ajuntament de Girona amb el
grup de CiU, que va morir dilluns a l’edat de 45
anys després d’una llarga malaltia. / J.SABATER

● Veïns de diversos car-
rers del barri de Sant Nar-
cís de Girona s’han quei-
xat de la presència cons-
tant d’escarabats als seus
habitatges. Les queixes
han arribat de diversos ve-
ïns del carrer Cristòfor Co-
lom, però el problema
també es fa notar en altres
carrers propers a la plaça
Assumpció.

Segons els veïns, els
animals surten de les cla-

vegueres i reclamen a l’A-
juntament que els extermi-
ni. Asseguren que les ac-
cions puntuals no són sufi-
cients per eliminar la pre-
sència d’aquests insectes.

L’àrea de Medi Am-
bient del consistori dispo-
sa d’una brigada de con-
trol de plagues i s’admet
que entre el juny i l’agost,
amb l’arribada de la calor,
és quan més presents es
fan els escarabats en diver-
ses zones de la ciutat. El

consistori assegura que
s’actua quan hi ha qualse-
vol queixa veïnal i certifi-
quen la dificultat per tro-
bar el focus d’origen, que
sol ser el lloc on aquests
animals poden trobar
menjar, i l’extrema difi-
cultat d’exterminar les di-
verses colònies que hi ha-
gi. Les brigades asseguren
que poden tardar mesos a
trobar els focus on hi ha
més exemplars d’aquests
animals.

Veïns de Sant Narcís de Girona es
queixen de la presència d’escarabats

DANI VILÀ / Girona
● El ple de Llagostera va
decidir ahir tornar a deixar
sobre la taula l’augment de
preu de les tarifes de l’ai-
gua per segon cop consecu-
tiu i com ja va passar en
l’últim ple municipal.

Així ho van acordar per
consens tots els grups arran
dels dubtes que generava la
proposta de l’equip de go-
vern de Llagostera als tres
grups de l’oposició, PSC,
ICV i ERC. L’equip de go-

vern va reconèixer que les
noves tarifes suposaran un
augment del preu de l’ai-
gua d’entre el 5% i el 12%
segons quin sigui el con-
sum del ciutadà. Tots els
grups municipals van acor-
dar estudiar la proposta
d’ERC perquè es creï un
nou tram de consum per als
habitatges que consumei-
xin entre els 18 i els 30 me-
tres cúbics, que la proposta
de l’equip de govern no
preveia. Totes les forces

van coincidir en la voluntat
que les noves tarifes premi-
ïn les famílies que facin un
ús responsable de l’aigua i
en tot cas que s’apugi el
preu a qui en faci un con-
sum excessiu. El compro-
mís és estudiar la proposta
perquè finalment s’aprovi
l’increment de preus. Al fi-
nal del ple, el vot de qualitat
de l’alcalde, Fermí Santa-
maria, va evitar que pros-
peressin mocions del PSC,
ERC i ICV.

Llagostera ajorna per segon cop
l’augment del preu de l’aigua
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